
 ســتون یادداشــت خوانندگان به بیــان نظریات  و 

حرف های مــردم در حوزه های مختلف می پردازد 

که الزاما مورد تأیید روزنامه نیست. شما مخاطبان 

گرامی روزنامه خراسان رضوی می توانید مطالب، 

یادداشت ها و دلنوشته های خود را برای ما ارسال 

کنید تا در همین ستون منتشر شود.  مطالب خود را 

به شماره تلگرام  09393333027 ارسال کنید.

یــادداشــت خــوانــنــدگــان

هادی معصومی

اجحاف به مردم با من کارت های زائر
چند وقت پیش وارد ایســتگاه قطار شــهری امام خمینی 
)ره( مشهد شدم. من کارت همراه نداشتم و مجبور شدم 
برای استفاده دو نفر یک »من کارت زائر« به مبلغ 2 هزار 
تومان خریداری کنــم. دو نفر بودیم و وقتــی از من کارت 
استفاده کردیم موجودی کارت صفر شــد! جالب تر این 
که امکان شــارژ مجدد کارت هم فراهم نیست و گویا این 
کارت ها یک بار مصرف اســت و عملا هیچ سودی بعد از 

استفاده از موجودی آن ندارد.
حال سوال من از متولیان این اســت؛ ما باید برای هر نفر 
550 تومــان هزینــه ورودی قطارشــهری پرداخــت می 
کردیم که در مجموع 1100 تومان می شــود، اما هزینه 
ایــن کارت 2000 تومان بود، تکلیــف 900 تومان باقی 

مانده چه می شود؟
آیا این 900 تومان برای کارتی اســت که بعد از استفاده 
هیچ ســودی بــرای فــرد نــدارد؟ عجیب اســت کــه چرا 
شهروندان و زائران باید مجبور شــوند از من کارت هایی 
استفاده کنند که تکلیف 900 تومان آن مشخص نیست!
چرا شهرداری و قطارشهری مشهد همچون تهران عمل 
نمی کنند؟ چرا بلیت های مخصوص تک سفره و دو سفره 
با همان هزینه مشخص تهیه نمی شود تا مردم و مسافران 
هزینه بی دلیــل پرداخت نکننــد. آن هم در مشــهد که با 
حضور تعداد زیادی از زائران که سالانه به این شهر مقدس 

وارد می شوند این نیاز بیشتر حس می شود.
حال از مسئولان خواهش می کنم فکری برای این موضوع 
بکنند؛ زائری که یک بار به مشهد آمده و تنها یک یا دو بار 
می خواهد از قطارشهری استفاده کند چه نیازی به تهیه 
کارت های فیزیکی با هزینه اضافه دارد؟ لطفا بلیت های 
کاغذی همچون متروی تهران تهیه شود که هر مسافر به 
اندازه نیازی که دارد هزینه پرداخت کند. امیدواریم این 

مشکل به زودی رفع شود.

»من یکی از پیمانکاران پارک ها و فضای سبز شهرداری مشهد هستم. از آخر اسفند سال 95، شهرداری مشهد قسمتی از مطالبات پیمانکاران را پرداخت 
نکرده است. جالب این جاست که طبق قانون پرداخت حق بیمه پیمانکار با کارفرماست، اما تا به امروز هیچ وجه بیمه ای به ما پرداخت نشده است. تا به امروز 
که حدود شش ماه از سال گذشته است هر طور که شده خودمان هزینه ها را تامین کرده ایم اما دیگر قادر به تامین هزینه ها نیستیم. از طرفی اداره مالیات ما 
را برای تاخیر در پرداخت 9 درصد ارزش افزوده جریمه می کند. جریمه برای پولی که اصلا هنوز به پیمانکار پرداخت نشده است! بارها پیگیر رفع مشکلات 
بوده ایم که در این زمینه شهردار مشهد دستور پرداخت مطالبات را داده است، اما معاونت مالی تن به اجرای دستور نمی دهد و مطالبات ما را پرداخت نمی 
کند. ادعای مدیران معاونت مالی و اداری شهرداری هم این است که طبق اولویت بندی، پرداخت ها انجام می شود! یعنی پیمانکاران با طلب میلیاردی 

هنوز به صدر اولویت ها نرسیده اند؟ لطفا پیگیری کنید.«

طلب 15 میلیاردی پیمانکاران فضای سبز
 از شهرداری مشهد 

مدیر انجمن صنفی فضای سبز استان: شهرداری وعده داد تا 2 روز دیگر بخش عمده ای از مطالبات پرداخت شود 

شهری

عقیل رحمانی

روز گذشته یکی از پیمانکاران فضای سبز شهرداری 
مشهد، در تماس با تحریریه »خراسان رضوی« با بیان 
این مطالب از پرداخت نشدن مطالبات حدود 6 ماهه 
گلایه  و اعلام کرد که به همین دلیل برخی پیمانکاران 

در مقابل شهرداری مشهد تجمع کرده اند.

تاخیر 6 ماهه در پرداخت مطالبات	 
از همین رو، برای پیگیری گلایه مطرح شــده، ابتدا با 
مدیر انجمن صنفی فضای سبز استان به عنوان نماینده 
پیمانکاران فضای ســبز شهرداری مشــهد گفت و گو 
می کنیم. »پرویز یوســف زاده« می گوید: پیمانکاران 
فضای سبز شهرداری حدود 6 ماه است که مطالبات 
خــود را دریافت نکــرده انــد، این مشــکلات به حدی 
رسیده که در پرداخت حق و حقوق کارگران با مشکل 

رو به رو شده ایم.
وی می افزاید: برخی نیروها بــه صورت فصلی به کار 
گرفته می شــوند و باید حقوق آن ها به صورت روزمزد 
پرداخت شود که پیمانکاران به واسطه این مشکلات 
در این نوع پرداخت ها هم با مشــکل رو به رو هستند، 

حق بیمه نیروها هم پرداخت نشده و نتیجه این شده 
است که تامین اجتماعی دیگر دفترچه بیمه کارگران 
فضای ســبز را تمدید نمی کند و خانــواده آن ها دچار 

مشکل شده اند.

100 پیمانکار و پنج هزار کارگر چشم انتظار 	 
پرداخت مطالبات

مدیر انجمن صنفی فضای سبز استان به تعداد افراد 
درگیر با این ماجرا اشــاره می کند و می گوید: حدود 
100 پیمانکار در این زمینه با این مشکل دست و پنجه 
نرم می کنندو این تعداد پیمانکار حدود پنج هزار نیرو 
در اختیار دارند.وی تصریح می کند: برخی پیمانکاران 
به نیروهای خود در ازای مطالبات ماهیانه چک داده 
اند که به دلیــل دریافت نکردن حق و حقــوق خود، از 

شهرداری، چک هایشان برگشت خورده است.

نامه رئیس شورای شهر، شهردار و معاون 	 
خدمات شهری روی میز معاون اداری مالی!

یوســف زاده یادآور می شــود: بنده دو ماه اســت که به 
عنوان نماینده پیمانکاران پیگیر رفع مشکل هستم. 
در همیــن زمینه رئیس شــورای شــهر نامــه ای برای 
پرداخت مطالبات به مســئولان مربوط ارســال کرده 
است. شــهردار مشــهد هم دســتور اقدام عاجل داده 

و معاونت خدمات شــهری هــم از پیمانکاران حمایت 
کرده اســت، اما در حــوزه معاونت مالــی اولویت چیز 
دیگری است و گویا پیمانکاران فضای سبز در اولویت 

پرداخت قرار ندارند.

نماینده پیمانکاران: مطالبات ما 36 میلیارد 	 
تومان است

وی تصریح می کند: پیمانکاران تا پایان تیرماه حدود 
22 میلیارد تومان از شهرداری طلبکار بودند که تا 27 
مرداد حدود 14 میلیارد تومان دیگر هم به آن اضافه 
شده اســت، برخی از این پیمانکاران حدود 15 سال 
است که با شهرداری همکاری می کنند اگر مسئولان 
حداقل یک چهــارم مطالبات را پرداخــت می کردند 

مشکلات آن ها کمتر می شد.

معاون شهردار: کل مطالبات 15 میلیارد 	 
تومان است

درادامه بــا معاون خدمات و محیط زیســت شــهری 
شــهرداری مشــهد گفت و گو می کنیم. کاظمی در 
زمینه میــزان مطالبــات معوقــه پیمانــکاران فضای 
ســبز شــهرداری مشــهد می گوید: پیمانکاران تا به 
امروز طبق روال گذشــته برای پیگیری مشکلات به 
ما مراجعه کرده اند، روز شــنبه )دیــروز( نیز قرار بود 

تعدادی از آن ها به نمایندگــی از دیگر پیمانکاران به 
ما مراجعه کنند تا میزان مطالبات مورد بررسی قرار 
گیرد. در ایــن زمینه تجمعــی در کار نبــوده، فقط به 
دلیل آن که موضوع در ســایت انجمن اطلاع رسانی 
شده بود مابقی پیمانکاران هم به تصور این که اتفاقی 
پیش آمده است به شهرداری مراجعه کردند.وی می 
افزایــد: آخرین پرداخــت حقوق پیمانــکاران تیرماه 
انجام شــده اســت، یعنی کارگران خدمات شهری و 
فضای سبز به صورت کامل حقوق دریافت کرده اند 
اما این گونه نیست که پیمانکاران مطالباتی نداشته 
باشند. این گونه هم نیست که هر ماه تمامی مطالبات 
پیمانکاران را پرداخت کنیم چرا که اگر این گونه باشد 
خصوصی سازی معنایی نخواهد داشت.وی درباره 
پرداخت حق بیمه نیروها نیز می گوید: مگر می شود 
6 ماه حق بیمــه نیروهــا را پرداخت نکرده باشــیم؟ 
وقتــی شــهرداری پیمانــکاری را مشــخص می کند 
نباید همیشه چشم انتظار باشد تا پرداختی از طرف 
کارفرما انجام بگیرد تا آن ها هم حق و حقوق نیروهای 
تحــت امــر خــود را پرداخت کننــد. پــس توانمندی 
پیمانکار چه می شود؟وی می افزاید: این که مدعی 
شده اند 6 ماه مطالبات پرداخت نشده است، صحیح 
نیست و عدد و رقم ها با آن چه ما اطلاع داریم متفاوت 
است.در ماه هایی از سال مطالبات پیمانکاران بیشتر 
از این بوده، ولی به کارشان ادامه داده اند و ما هم کم 
کم حق و حقوق آن ها را پرداخت کرده ایم. عدد کل 
مطالبات پیمانکاران از ابتدای سال تاکنون، بیشتر 

از 15 میلیارد تومان نمی شود البته اگر کارفرمایان 
حسن انجام کار و ارزش افزوده را در این رقم مطالبات 
محاســبه کرده اند شــاید درست باشــد اما ما حسن 
انجام کار و ارزش افزوده را الان پرداخت نمی کنیم که 
در مطالبات محاسبه شــود.وی درباره زمان پرداخت 
مطالبات هم می گوید: زمان پرداخت مطالبات با حوزه 
اداری مالی شهرداری اســت اما باز هم بنده پیگیری 
خواهم کرد تا پرداخت هــا در اولویت قرار بگیرد، باید 
در نظر گرفت منابع درآمدی شهرداری محدود است 
و برای پرداخت ها اولویت بندی هایی وجود دارد.در 
ادامه با »آذری« معاون اداری مالی شهرداری مشهد نیز 
تماس گرفتیم که وی پاسخگوی پیگیری های ما نبود 
و فقط مســئول دفتر وی اعلام کرد که »معاون اداری 
مالی گفته است پاســخ مربوط به این حوزه را معاونت 

خدمات شهری شهرداری ارائه خواهد کرد.«

وعده دو روزه شهرداری برای پرداخت 	 
بخشی از مطالبات

در آخرین دقایق تنظیم این گزارش نیز، مدیر انجمن 
صنفی فضای ســبز خراســان رضــوی در تماســی با 
تحریریه »خراســان رضــوی« اعــلام کرد: بــا توجه به 
پیگیری های روزنامه خراســان رضوی، بخش عمده 
ای از مشکلات ما رفع شــد و شهردار دستور پرداخت 
را صادر کرده اســت. مدیران اداری مالی شــهرداری 
هم وعده دادند تــا دو روز آینده بخش عمده مطالبات 

پرداخت شود.

با این که حدود 10 روز پیش بازرسان صنعت و معدن و اداره بهداشت به 
محل آمده و تذکر دادند، اما هنوز هم در این انبار آب معدنی ها زیر آفتاب و 
در هوای خیلی گرم نگهداری می شود. این همان انباری است که شما نیز 
در گزارش خود به آن پرداختید. همیشه به همین شکل است و آب معدنی 
ها در دمای بسیار گرم و فضای روباز نگهداری می شود. مسئولان اداره 
بهداشت و صنعت و معدن پاســخ دهند که چرا وضع به همان شکل قبل 

است و اتفاقی رخ نداده؟

چند سال است که طرحی با عنوان به ساز توسط شهرداری مشهد برای 
ســامان دهی وضعیت پیاده روها اجرا می شــود. اما متأسفانه در برخی 
نقاط شهر این طرح به صورت نیمه کاره رها شده که این نیمه کاره ماندن 
گاه به بروز خطر نیز منجر می شود. در این تصویر که از یکی از پیاده روهای 
حدفاصل چهارراه گاراژدارها و میدان پانزده خرداد مشهد گرفته شده، 
دیده می شود که ادامه به سازی پیاده رو مدت زیادی است متوقف مانده 

و مستلزم توجه بیشتر مسئولان طرح است.

شهروندخبرنگار شهروند خبرنگار

اجرای نیم بند طرح به ساز همان آش و همان کاسه!

دوربــیــن خــوانــنــدگــان

بــرای اســتــحــضــار مــردم

 نمابر: 37626501 051

مســئولان و مدیــران روابــط عمومــی ســازمان ها 
می توانند پاســخ های خود به پیامک های مردم را از 
kho.razavi@gmail.com طریق پست الکترونیکی

به روزنامه خراسان  رضوی ارسال کنند.

شرکت برق استان
 »اداره برق چناران پیگیری کند که چرا در بولوار ورودی شهر 
چناران به خصوص کنار جایگاه سی ان جی شهرداری، چراغ وسط 
بولوار سوخته و خاموش است، آیا وضع بولوار اصلی شهر باید این 

گونه باشد؟«
    به اطلاع می رساند با اجرای پروژه ترمیم و اصلاح به طول 1800 
متر، شــبکه فرســوده اصلاح و روشــنایی اســتاندارد تامین شد.

 شرکت برق مشهد
»لطفا به شرکت برق منطقه ٦ بفرمایید فکری برای روشنایی 

خیابان محمدآباد 32 بکند.«
   به اطلاع می رساند طبق بررسی ها، خیابان مزبور از روشنایی 
مطلوب برخوردار است و مشــکلی در این زمینه مشاهده نشده 
است، لذا شهروندان محترم می توانند برای پیگیری مشکلات، 
یا ارائه نظرات خود با فوریت های برق مشهد، با شماره تلفن 121 

تماس حاصل فرمایند.
»در بزرگراه محور پلیس راه تا پل قائم، چراغ های وسط بزرگراه 
در ساعت 10 صبح روشن است. از مسئولان شرکت برق خواهش 
می کنم صرفه جویی و برای این مواقع فکری کنند. به ویژه در این 
روزهای گرم که نیاز به صرفه جویی برق بسیار احساس می شود باید 
در مصرف برق دقت کرد تا برق رسانی به مردم دچار مشکل نشود.«
   به استحضار شهروندان می رساند، از آنجا که تامین روشنایی 
معابر بزرگراه ها، بولوارها و خیابان های اصلی در شهر مشهد به 
عهده این شرکت است، لذا سیستم روشنایی مورد نظر طی برنامه 
زمان بندی به تعمیرات و اصلاح شبکه نیاز دارد. با عنایت به این 
که به علت محدودیت های ترافیکی و همچنین خطرات انسانی 
امکان اصلاح و بهینه ســازی شبکه در شــب میسر نیست، برای 
انجام این عملیات بهترین زمان به لحاظ رعایت موازین ایمنی روز 
است، که برای انجام این اقدام نیاز است سیستم روشنایی در روز 
روشن شود، تا پس از شناســایی اشکالات روشنایی معابر، برای 

رفع آن اقدام شود.

حــرف مــردم
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برای اطلاع مسئولان

نمابر:  05137009129  تلگرام: 09033337010 پیامك: 2000999          تلفن: 37009111 051 

مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان استان می رساند.

شما مخاطبان گرامی روزنامه خراسان رضوی 

می توانید سوژه ها، مطالب، یادداشت، 

دلنوشته و عکس های خود را برای صفحه 

پیگیری حرف مردم ارسال کنید. 

ورزش 
 در سالن میثاق مشهد مسابقه فوتســال داشتیم. تیم مقابل 
نیامد. هر جای دنیا که برویم به خاطر رعایت اخلاق، نیم ساعت که 
از حضور نیافتن تیم حریف بگذرد تیمی که در مسابقه حاضر شده، 
برنده اعلام می شــود. اما هیئت فوتســال یک ســاعت و نیم هیچ 

حرکتی انجام نداد تا تیم مقابل آمد! آیا این عدالت است؟

شهرستان ها
 مســئولان ســری هم به خیابــان های پــر چاله و دســت انداز 
شهرستان چناران بزنند و ببینند که راننده بیچاره سردرگم می ماند 

کدام چاله را رد کند که گرفتار بعدی نشود!
 روستای یکه باغ شهرستان درگز از نعمت گاز و آسفالت مناسب 
بی بهره است. با گذشت چندین سال از وعده ها اما گازرسانی هنوز 

انجام نشده است. لطفا مسئولان مربوط پیگیر این قضیه باشند.

راهنمایی و رانندگی
 بولوار نمایشــگاه در روزهای جمعه ترافیک شــدیدی دارد، 

فکری برای این معضل بکنید.
 قابل توجه راهنمایی و رانندگی، مدتی اســت در آزادشــهر و 
بولوار امامت بعضی از شهروندان خودروهای خود را درست در محل 
تقاطع بولوار و خیابان های فرعی پارک می کنند، به شکلی که تردد 
را برای عابران و به خصوص معلولان و جانبازان بســیار سخت می 

کنند. لطفا فکری بکنید.

آب وفاضلاب
 اگر مــن جــای آب وفاضلاب بــودم از بخــش خصوصی برای 
جلوگیری از چکه کردن شــیرهای آب که گاه با تعویض یک واشــر 
درست می شود کمک می گرفتم تا سالانه از هدر رفت میلیون ها 

مترمکعب آب گران قیمت جلوگیری شود.

صدا و سیما
 چرا چند هفته است که خطبه های نماز جمعه مشهد روزهای 

شنبه از رادیو پخش نمی شود؟

شرکت های هواپیمایی
 روز جمعــه موقــع دریافــت کارت پــرواز مشــهد – رشــت، 
با هواپیمایــی کاســپین، متاســفانه بــا رفتــار غیرمســئولانه و 
غیرمحترمانه دو فردی که مسئول کانتر این شرکت بودند مواجه 

شدم که واقعا جای تاسف داشت.

شهرداری 
 شــهرداری منطقه 9 در بولوار پیروزی )روبــه روی خیابان 
پیروزی 45( محل عبور عابر پیاده را از وســط بولوار جمع آوری 
کرد و به چهارمتر جلوتر انتقال داد. ما که دلیل موجهی برای آن 
نیافتیم و فقط تنها نتیجه آن تخریب درختان چند ساله و صرف 

هزینه بیهوده بود.
 ساخت پارکینگ عمومی در کنار پارک چهل بازه الزامی است.
 پل هوایی مقابل در پارک ملت به ســمت بولوار ســجاد هم 
فرسوده اســت هم راهروی آن متناســب با جمعیت تردد کننده 
نیســت و باریک اســت. این پل به بازســازی نیــاز دارد. البته از 
شــهرداری بابــت احــداث پلــه برقــی مناســب و زیبــای مقابل 

بیمارستان قائم )عج( تشکر می کنم.
 به عنوان یک شهروند از شهردار مشهد که در این مدت زحمات 

زیادی کشیده است کمال تشکر را دارم.

 لطفا شــورای شــهر جدید در افزایــش قیمت بلیــت اتوبوس 
تجدیدنظر کند.

دادستانی 
 از دادســتانی برای برخورد جــدی با هواپیمایــی زاگرس 

تشکر می کنم.
 احســنت به دادســتانی مشــهد کــه با تاخیــر شــرکت های 

هواپیمایی برخورد کرد.

متفرقه
 رانندگان محترم لطفا مراقب عابران، موتورسواران و دوچرخه 
سواران باشــید تا یک لحظه غفلت باعث داغدار شدن خانواده ای 

نشود. بیایید با احتیاط تر از همیشه برانیم.

جهاد و شهادت
 مراسم باشکوه تشییع پیکر مطهر شهدا در چهارراه معلم مشهد 
از همه نظر عالی و قابل تحسین بود به خصوص انتخاب مکان که ان 
شــاءا... برکات و انــوار این شــهدای عزیز شــامل ما اهالی شــود. 
خداقوت ویــژه به همه زحمت کشــان و دلســوزان عرصــه جهاد و 

شهادت.
 از مســئولانی که مراسم تشییع پیکر شــهدا را در بولوار معلم 
مشهد هماهنگ کردند بی نهایت متشکرم. ان شاءا... این شهدا 

چراغ راه زندگی ما باشند.

مخابرات
 در حالی که امروزه دورترین روستاهای کشور دارای تلفن ثابت 
هســتند، جای تاســف اســت که خیابان های صادقیه مشــهد که 
جمعیت زیادی را هم در خود جای داده است از داشتن تلفن ثابت 

محروم اند.

میراث فرهنگی 
 هنوز کــه اتفاق ناگواری در بــازار غیر اســتاندارد و قدیمی 
عزیزا... اف رخ نداده کســبه را به جای دیگری منتقل و محل را 

بازسازی کنید.

دانشگاه 
 واقعا تغییر تابلوی دانشگاه فردوســی به پردیس دانشگاه در 

میدان آزادی بسیار تاسف برانگیز است.

شهرستان ها 
 چــرا جاده فریمان به ســمت روســتاهای کلــه منــار و ژرف را 

آسفالت نمی کنید؟ جاده پرتردد ولی خاکی و کم عرض است.

نیروی انتظامی
 در خیابان شهید معقول در شهرک شهید رجایی، بسیاری از 
اوقات شاهد سرقت محتویات داخل خودرو هستیم. لطفا نیروی 

انتظامی بیشتر روی این موضوع نظارت داشته باشد.
 جمعه در یک اتوبوس بین شهری مشکلی پیش آمد. به راننده 
گفتم به پلیس راه اعلام می کنم. راننده خندیــد و گفت: پلیس از 
فرزندمان به ما نزدیک تر است. واقعاً همان طور بود. وقتی تخلف را 
اعلام کردیم، پلیس راننده را با اسم کوچک صدا زد و حتی جریمه 

هم نکرد!

شرکت برق
 برای تامین روشنایی کامل خیابان آزادی 119 اقدام فرمایید، 

باتشکر از زحمات شرکت برق.

از ابتدای تیرماه و با افزایش 3 برابری نرخ پارکینگ فرودگاه بین المللی 
شهید هاشمی نژاد مشهد، تعداد زیادی از شهروندان با ارسال پیامک و 
تماس تلفنی با روزنامه، ضمن اعتراض به این موضوع، خواستار رسیدگی 
مسئولان شدند. روزنامه »خراسان رضوی« نیز در این راستا، موضوع را 
در دستور کار خود قرار داد و تا کنون گزارش های متعددی در این زمینه 
منتشر کرده اســت. با وجود اصرار مســئولان فرودگاه مبنی بر اجرای 
بخشــنامه شــرکت فرودگاه ها و ناوبری هوایی ایران و قانونی دانستن 
این افزایش نرخ، نهادهای مربوط با تخلف دانســتن تصمیم فرودگاه، 
موضوع را از جهات مختلف و در حیطه مسئولیت های خود مورد ارزیابی 
قرار دادند. بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت استان تخلف گران 
فروشــی در پارکینگ را اعلام کرد و از پیگیری پرونــده آن خبر داد و در 
نهایت، دستگاه های نظارتی از جمله تعزیرات حکومتی به این موضوع 
ورود پیدا کردند و مدیرکل تعزیرات حکومتی اســتان با اشاره به تخلف 
افزایش تعرفه پارکینگ فرودگاه مشهد در 4 مرحله بازرسی، از رسیدگی 
بدون اغماض به این پرونده و در دفاع از حقوق شهروندان خبر داد و اعلام 
کرد که با صدور رأی قاضی سیار تعزیرات حکومتی درباره تخلف گران 

فروشی، فرودگاه مشهد محکوم شد. 

ثبت 32 میلیون تومان تخلف در پنجمین بازرسی از 	 
پارکینگ فرودگاه

با توجه به گذشــت حدود 2 هفته از صــدور رأی محکومیــت فرودگاه 
شهید هاشمی نژاد مشهد، گزارش های مردمی حاکی از آن است که 
پارکینگ فرودگاه همچنــان بر ادامه رویه خود اصــرار دارد. به همین 
دلیــل، پنجمین بازرســی از پارکینگ فرودگاه مشــهد نیز انجام شــد 
که طی آن، تخلف 32 میلیون تومانی پارکینگ فــرودگاه ثبت و برای 
رسیدگی به تعزیرات گزارش شد. کارشناس مســئول اداره نظارت و 
بازرسی سازمان صنعت و معدن استان در تشریح جزئیات این موضوع، 
با اشاره به تداوم بازرسی های این سازمان می گوید: پس از صدور رأی 
بدوی دادگاه در این زمینه نیز همکاران ما پیگیر موضوع هستند و در 
آخرین بازرســی - که اواخر هفته ای که گذشــت انجام شد - بار دیگر 
گران فروشــی در پارکینگ مشــاهده شــد و مبلغ 32 میلیــون تومان 

تخلف گران فروشی در پارکینگ نیز به ثبت رسید. مهدی مقدسی می 
افزاید: ظاهرا مسئولان پارکینگ امیدوار هستند که رأی تخلف گران 
فروشی در دادگاه تجدید نظر تغییر کند و به همین دلیل بر ادامه رویه 

خود اصرار دارند.

تخلف مجدد، دوباره در پرونده تعزیرات ثبت می شود	 
در ادامه با مدیرکل تعزیرات حکومتی استان نیز گفت و گو می کنیم. کریم 
با اشــاره به این که حکم دادگاه به فرودگاه مشهد اعلام شده است، می 
گوید: با توجه به این که فرودگاه هم در این زمینه حق تجدید نظر خواهی 
دارد، این فرصت به آن ها داده شــده و به رأی صادره نیز اعتراض شــده 
است. وی یادآور می شود: پرونده در شعبه تجدیدنظر در حال رسیدگی 
اســت و پس از پایان مراحل رســیدگی، رأی قطعی اعلام می شود. وی 
در واکنش به اصرار پارکینگ فرودگاه به گران فروشی، تاکید می کند: 
تخلفات جدید اعلام شده از سوی سازمان صنعت و معدن استان نیز در 

پرونده ثبت می شود و مورد توجه قاضی رسیدگی کننده قرار می گیرد.

اقدام قاطع تعزیرات در اجرای حکم	 

کریم با اعلام ایــن که تعزیرات در رســیدگی بــه حقوق مــردم قاطعانه 
عمل می کند، می گوید: مراحل رســیدگی به این پرونده نیز در دادگاه 
تجدیدنظر با سرعت بیشتر دنبال و به زودی رأی قطعی اعلام و به مرحله 
اجرا گذاشته می شود. وی می افزاید: اداره کل تعزیرات استان نیز پس از 

صدور رأی قطعی، این رأی را قاطعانه به مرحله اجرا می گذارد.

با وجود محکومیت فرودگاه مشهد به دلیل گران فروشی در پارکینگ، تخلف همچنان ادامه دارد 

32 میلیون تومان تخلف 
فقط در یک روز

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان: رأی قطعی به زودی اعلام و اجرا می شود 
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